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1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

 

I.  b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro informační technologie dne 15. 10. 2020. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Koordinátor Smart City 
Šorčík: Pracovní skupina sestavila podmínky pro výběr koordinátora a pracuje na složení 

výběrové komise (bude zastoupeno vedení města, úřad, opozice a externí odborníci). Šnajdr: 

Cílem je komise jako u městského architekta, kde bude převažovat nezávislá odborná složka 

nad složkou úřední a politickou (4 vs. 3 členové). Šorčík: Rozsah práce koordinátora by měl 

být v rozsahu 70 hodin měsíčně. Šnajdr: S ohledem na úsporný rozpočet bude nutné rozsah 

omezit na cca 50 hodin. 

2. Mobilní rozhlas 
Komise hlasovala e-mailem o svém postoji k Mobilnímu rozhlasu. Jednomyslně se vyjádřila, že 

by zavedení MR mělo být podmíněno vyřešením zjištěných problémů (GDPR, přístup k datům 

přes API, export dat, cena SMS). Rada města 23. září schválila objednání služeb MR, následně 

byla spuštěna krizová komunikace přes MR. Kerner: Ve zprávách chodí odkazy, které míří na 

doménu firmy Neogenia a pak teprve přesměrovávají na cíl – sledují tedy, kdo na co klikne. 

Jelínek: Toto jsem už zmínil při technickém připomínkování. Čermák: Mohu zjistit, jak to tam 

je a jestli to město může využít. Šnajdr: Plný provoz bude spuštěn k 1.11., pokud právnička 

odsouhlasí smlouvu. Pověřenec GDPR požadoval „městský souhlas“, je zapracován. Přístup 

přes API a export se řeší, měl by být zprovozněn do roka. Cena SMS bude kompenzována 

slevou za používání (cena bude 28 888 Kč/rok). Kerner: A co tedy s tím „šmírováním“ v 

mailech? Asi by mělo být potřeba i znovu odsouhlasit zpracování osobních údajů. Šorčík: 

Město je bohužel v roli slabšího partnera, těžko ovlivní ten sběr dat. Šnajdr: Získávání nových 

souhlasů nebude problém. 

3. Otevřená města 
Lukáš Jelínek se za KH zúčastnil volební členské schůze OM. Kandidáti do výboru předložili 

společný plán, LJ pošle všem členům včetně kandidátských dokumentů. Na předsedu OM 

nikdo nekandidoval, nový výbor byl schválen s tím, že do konce roku sežene kandidáta na 

předsedu. V komisi proběhla delší diskuse, většina členů vidí situaci skepticky: členství v OM 

zatím KH prakticky nic nepřineslo. Bude záležet, jak se projeví nový výbor. Podle dosavadního 

vývoje nemá smysl být členem. Komise si prostuduje zaslané dokumenty a pak se rozhodne, co 

ohledně členství v OM doporučí orgánům města. 



4. Parkoviště pro autobusy 
Čermák (poslal e-mailem členům materiály): Jsou navrženy informační panely u parkoviště s 

počtem volných míst. Moc to ale nedává smysl, pokud není zapojeno víc parkovišť. Obsazenost 

má být řešena průjezdovou indukční smyčkou. S nabíjecími stanice pro elektromobily se 

nepočítá. Šorčík: Indukční smyčka nedokáže dostatečně přesně klasifikovat vozidla (OA vs. 

bus) a neřeší parkoviště ZTP; lepší nemít nic, než mít toto. Informační panely mají smysl na 

příjezdu do města, aby směrovaly na konkrétní parkoviště. Šnajdr: Souhlasím. Ale bus park je 

asi teď bezpředmětný, v rozpočtu na něj nejsou peníze (kalkulace je 25 mil. Kč), musel by to 

realizovat jiný investor. Jelínek: Pokud se to nebude realizovat hned, nemá smysl řešit 

technické detaily, jinak dopadneme jako se sportovní halou, kde se použily zastaralé věci.  

5. Ostatní investiční akce 
Čermák: Realizuje se kruhový objezd Na Špici, ve spolupráci s MP jsme zajistili položení 

trubek pro optiku, aby se mohla umístit kamera. Šnajdr: Začne se dělat „rozhlas po drátě“ a k 

tomu by se komise měla vyjádřit. Projekt se bude upravovat podle aktuálních potřeb. Bude se 

také rekonstruovat Masarykova ulice včetně veřejného osvětlení. Štěpnička: Město vypsalo 

výběrové řízení na rekonstrukci VO? Šnajdr: Na kompletní ne. Masarykova bude v rámci 

rekonstrukce celé ulice. Jelínek: Odbor investic neplní usnesení RM informovat komisi o 

připravovaných akcích, proto jsme se nemohli včas vyjádřit. Kerner: Jak dopadlo VŘ na LED 

panely do sportovní haly? Šnajdr: Již je vyhodnoceno a vybrán dodavatel (ATLAS servis). 

6. Generel dopravy 
Členové komise obdrželi tabulku s výběrem variant GD pro jednotlivé oblasti. Nikdo svůj 

postoj neposlal. Jelínek: Co s tím? Účastnili jsme se setkání a vyjadřovali se v rámci příprav, 

teď ale z pohledu komise nedává smysl vybírat varianty. Šorčík: To má řešit pracovní skupina 

pro GD a měla by mít podskupiny pro jednotlivé oblasti. Šnajdr: IT komise by neměla vybírat 

varianty, měla by se vyjadřovat k technickým řešením, např. jak řešit konkrétní parkování v 

rámci varianty. Kerner: IT komise se bude vyjadřovat až ve chvíli, kdy bude vybrána varianta a 

budou se řešit konkrétní věci. Šnajdr: Komise by u toho měla být od začátku, i když nebude 

vybírat variantu.  

7. Úsekové měření 
Dosavadní zařízení pro měření byla odstraněna a čeká se na výsledek výběrového řízení na 

nového provozovatele pro všechny úseky. Jelínek: Je potřeba si to ohlídat z hlediska napojení 

na informační systémy města. Čermák: Dával jsem to do zadávací dokumentace. Pokud bude 

jiný provozovatel než dosud, bude potřeba zaplatit náklady na propojení s našimi systémy. 

8. Různé 
Štěpnička: Je město ochotno diskutovat o PPP projektech (když bude málo peněz v rozpočtu)? 

Šnajdr: Měl jsem už dříve pár návrhů, ale nebyla pro ně moc podpora. Teď by to ale byla cesta, 

kterou bychom mohli jít. 

 

Kerner: Před rokem jsme odložili obnovu HW. Měly by se ale přece jen na to peníze dát, část 

HW už je hodně stará. Šnajdr: Je škoda, že se to tehdy nepovedlo. Teď to bude mnohem těžší 

prosadit. Čermák: Bylo by to žádoucí, kritické jsou switche. Je tam sice záruka, ale při havárii 

by se muselo čekat na nový. Bylo by také vhodné opustit SAN, podpora je velmi drahá. 

Vhodnější by byla co nejrychlejší síť a úložiště připojená přes ni. Šnajdr: Je potřeba dát do RM 

kvalitně zdůvodněný návrh, co je potřeba pořídit. 

 

Čermák: Řešíme, jak opět udělat videojednání RM, případně i ZM. Máme Jitsi, případně lze 

použít MS Teams nebo Zoom. Jelínek: Mám čerstvé zkušenosti s Teams a Zoomem, byly s tím 

problémy. Jitsi může zcela postačovat. Štěpnička: Podle zkušeností se mi nejlíp jeví Teams. 

Kerner: Dělá si simulaci na špatném signálu a problémy s Jitsi nejsou. S Teams a GSuite mám 

zkušenosti u škol a také bez problémů. Šnajdr: Používal jsem všechno možné a záleželo hlavně 



na kvalitě připojení a na vybavení. Kerner: Největší problém jsou domácí WiFi, drátové 

připojení je v pohodě. Čermák: Chystá se finanční výbor, vyzkouší se to. 

 

Termín příští schůze komise: 26. 11. 2020 od 18:30 – vzhledem k vývoji epidemiologické 

situace pravděpodobně opět formou videokonference. 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

 

 

Zapsal:  L. Jelínek 

Vystavil:   

Elektronicky ověřil:  


